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Zvon Ena brez T-2

TV SLOVENIJA 1, 24.05.2011, DNEVNIK, 19.00

DEJAN LADIKA: Telekomunikacijsko podjetje T-2 bo, kot kaže, ušlo iz rok holdingu mariborske nadškofije,
Zvon Ena. Ta se namreč ni odzval na poziv upnikov, da bi svoje terjatve pretopili v lastniške deleže. Vajeti
v podjetju T-2 so zdaj tako v rokah upnikov.
ANA BUČAR: Upniki telekomunikacijskega podjetja t-2 so izkoristili zakonsko možnost in vplačali nekaj
več kot 581 tisoč evrov za povečanje osnovnega kapitala. S tem korakom so iz lastniške strukture izrinili
Zvon Ena in sami postali vodilni delničarji v podjetju T-2.
MILENA SISINGER (stečajna upraviteljica podjetja T-2): Delež Zvona v T-2 več ne obstaja. Oni so s tem
sklepom bili razlaščeni, lahko pa ostanejo lastniki samo v primeru, da se prisilna poravnava ne izglasuje,
ampak to bodo lastniki za kratek čas, ker to pa potem pomeni stečaj.
BUČAR: Upniki se bodo tako morali strinjati s slabo polovico poplačila dolgov, teh je za skoraj 140
milijonov v osmih letih. Ker je med upniki tudi njihov konkurent, Telekom, so vsa presenečenja seveda
mogoča.
SISINGER: Jaz upam, da ti spori ne bodo botrovali k temu, da bi se tu stečaj zgodil zaradi sporov.
BUČAR: Očitno pa je zdaj že jasno, da se stečaju ne bosta mogla izogniti nadškofijska Zvonova, v uspešnost
prisilne poravnave namreč ne verjame več niti največji upnik Nova Ljubljanska banka. Ta ima do Zvonov
za skoraj 100 milijonov evrov terjatev, zato je na sodišče že vložila predlog za stečaj, udarec, ki ga bo
najbolj občutilo 65 tisoč malih delničarjev, saj so ob vse svoje prihranke.
RAJKO STANKOVIČ (predsednik Društva MDS): Po naših informacijah je že podana kazenska ovadba proti
gospodu Antonu Slavku Jamniku, vendar javnost s tem ni seznanjena. Nikakor pa v NLB do zdaj nas niso
razsvetlili, kdo je vse odgovarjal za mnoge tajkunske zgodbe in kredite, ki jih vedno na koncu plačamo
državljani v obliki dokapitalizacije.
BUČAR: Kot večni optimisti pa očitno ostajajo v mariborski nadškofiji. Danes so nam namreč pisno
sporočili, da še vedno imajo rešitelje za Zvonove, vendar ti svoj vstop pogojujejo z dogovori z bankami,
toda pogovori tečejo že zadnje pol leta, nekatere banke so medtem že začele vnovčevati svoje terjatve,
tako da je tudi ta rešitev na izredno trhlih tleh.
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